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Vanmorgen een interview gedaan met Elco Brinkman. Leuke man, met een 

aansprekende visie. Ook al is hij politiek gesproken - in mijn visie - van de 

verkeerde partij. 

 

Ons gespreksonderwerp was meer dan inspirerend: wat kan de sector dak- 

en gevelbegroening leren van de bouwbranche? Maar wat heel bijzonder 

was: het onderwerp draaide al heel snel om – wat kan de bouwsector 

leren van groene bedrijven en de sector dak- en gevelgroen? Natuurlijk, 

wij zijn klein en zij zijn groot. Maar dat geldt ook voor onze problemen. 

De bouwsector heeft op dit moment te maken met een leegstand onder 

bijvoorbeeld kantoren van vele miljoenen vierkante meters. Ik las ergens de 

vergelijking dat je, als je alle vierkante meters leegstand achter elkaar plakt, 

een lint kunt maken van Amsterdam tot Mumbai in India. 

Het product dat de dak- en gevelbegroeners maken, kent dit soort enorme 

problemen niet. Natuurlijk, ook deze sector heeft last van economische 

tegenwind en tegenvallende opdrachten. Maar het sentiment is totaal 

anders. Kun je in de bouwsector spreken van een zeepbel die gedurende 

jaren zorgvuldig is opgeblazen, dak- en gevelbegroeners zitten nog steeds 

in de way up. En vergroening van gebouwen is een van de manieren 

waarop grote broer de bouwsector zijn productie weer aantrekkelijk kan 

maken. Brinkman legt tijdens het interview sterk de nadruk op de rol van 

dak- en gevelgroen om aan de markt duidelijk te maken dat een gebouw 

duurzaam is. Met andere woorden, de bouwsector heeft de expertise nodig 

van groene specialisten, aannemers en architecten om nieuwe en bestaande 

gebouwen weer aantrekkelijk te maken. Is dat greenwashing? Ja, misschien 

wel, maar als sector heb je die hype van vergroening van gebouwen nodig 

om door te groeien en nieuwe markten te veroveren. Vergeet niet dat er 

nog een hele generatie ouderwetse gebouwbeheerders is, die groen op 

daken en gevels alleen maar vreemd en dus lastig vindt.

 

Overigens zou het pure dommigheid zijn als ik me op deze plaats af zou 

zetten tegen de bouwsector. Dat is niet slim. Eerst en vooral is het zo dat 

beide sectoren elkaar harder nodig hebben dan ooit. De bouw, omdat 

je op dit moment ziet dat alle grote bouwers zoeken naar manieren om 

hun productie te verduurzamen. Dak- en gevelbegroeners, omdat je nou 

eenmaal altijd een gebouw nodig hebt om je groen aan vast te plakken. 

 

Ik hoop u allen te mogen begroeten op 13 september.  

 

Hein van Iersel, hein@nwst.nl  
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